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Ik ook niet, maar toezending van de brief aan de EK lijkt me prima
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Ik niet.
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Hoi allen,
Kennen jullie dit verzoek?
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Goedemiddag,

De Eerste Kamer vraagt of zij de brief van vrijdag over de "Stand van zaken SARS-CoV-2 bij nertsen, OMT-Z advies en

voorgenomen beleid nertsenhouderij” ook kunnen ontvangen.
Daarnaast bij voorkeur ook de beantwoording van bijgevoegde brief (die is overigens niet aan VWS gericht).

JE ken jij de bijgevoegde brief en heb jij hier al contact over met LNV?

@rest, eens dat we aan dit verzoek van de EK gaan voldoen om de brief van vrijdag ook aan de EK te sturen? Dan kan PG

hiervoor een nieuwe zaak aanmaken.

Groet,
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Beste collega’s van LNV en VWS,
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Hopelijk hebben jullie een fijn reces gehad.

Hebben jullie enig zicht op de beantwoording van de brief van de EZK/LNV commissie van 16 juli jl. inzake subsidiéring sloop-en

ombouwkosten pelsdierhouderijen? (zie bijgevoegd) en wij vroegen ons af of de bijgaande brief die op vrijdag 28 augustus naar de

TK is verstuurd door de ministers van VWS en LNV inzake onder meer voorgenomen beleid nertsenhouderij ook naar de Eerste

Kamer kan worden gestuurd, aangezien er toch veel informatie in staat die voor de EK ook erg relevant is (bijv. de aankondiging van

voorgenomen wetswijziging).

Het zou handig zijn om de beantwoording (en het liefst dan ook de andere brief zodat deze gezamenlijk behandeld kan worden)

uiterlijk vrijdag 4 september te kunnen krijgen, zodat het op dinsdag 8 september nog kan worden behandeld. Als de

beantwoording later komt dan is de eerstvolgende vergaderdag pas 22 september (wegens Prinsjesdag op 15 sept).

Wij horen het graag!

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Eerste Kamer der Staten-Generaal

Binnenhof 22

Postbus 20017

2500 EA Den Haag


